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R E P U B L I K A    H R V A T S K A 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 
GRAD VARAŽDINSKE TOPLICE 
GRADSKO VIJEĆE 
KLASA:021-05/23-01/7 
URBROJ:2186-26-01-23-10 
Varaždinske Toplice, 30. studenoga 2023. 
 

Z A P I S N I K 
Od 30. studenoga 2023. 

 
sa 20. sjednice Gradskog vijeća Varaždinskih Toplica održane 30. studenoga 2023. godine. Sjednica 
je sazvana pisanim putem pozivom KLASA: 021-05/23-01/7, URBROJ: 2186-26-01-23-1 od 22. 
studenoga 2023. godine, održana u prostoru gradske vijećnice Grada Varaždinskih Toplica, Ulica dr. 
Franje Tuđmana 4, a započela je s radom u 16.00 sati. 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica Gradskog vijeća Ljubica Nofta, koja je pozdravila gradonačelnicu, 
stručnu službu Jedinstvenog upravnog odjela te sredstva javnog priopćavanja. 
 
Prije započinjanja sjednice, predsjednica vijeća obavijestila je prisutne da je 31. listopada 2023. 

primila dopis vijećnika Stjepana Denžića koji je svoj mandat stavio u mirovanje. Prema članku 79. 

Zakona o lokalnim izborima, od tog je dana počelo teći mirovanje vijećnika. Prema članku 81. istog 

Zakona, političke stranke HDZ i HSLS, a koje su istaknule kandidacijsku listu s koje je izabran vijećnik 

Denžić, predložile su zamjenika vijećnika za vrijeme mirovanja njegova mandata. Radi se o 

gospodinu Tomislavu Mikulčiću kojeg je predsjednica srdačno pozdravila na današnjoj sjednici i 

zaželjela mu mnogo uspjeha u vijećničkom radu.  

 

Nadalje, predsjednica vijeća obavijestila je vijećnike da, prema čl. 79. Zakona o lokalnim izborima, 

gospodin Mikulčić, kao zamjenik vijećnika koji je mandat stavio u mirovanje, ima pravo sudjelovanja i 

odlučivanja na sjednici Gradskog vijeća te mu od ovoga dana počinje teći mandat u predstavničkom 

tijelu. Ove činjenice utvrđene su na sastanku Mandatne komisije održanome dana 29. studenoga. 

Pripremljeno je i izvješće Mandatne komisije kojim su vijećnici i pisano obaviješteni o svim detaljima 

koje je predsjednica iznijela. Kopije izvješća podijeljene su prije sjednice. Predsjednica navodi da se o 

izvještaju Mandatne komisije niti o zamjeni članstva u predstavničkom vijeću, ne glasa niti ne odlučuje 

kao o zasebnoj točki dnevnog reda, jer je to materija uređena Zakonom o lokalnim izborima koja se 

vijećnicima daje na znanje.  

 

Predsjednica je pozvala vijećnika Tomislava Mikulčića da dade vijećničku prisegu propisanu 

Poslovnikom Gradskog vijeća, potom mu se zahvalila i zaželjela dobrodošlicu u Gradsko vijeće. 

 
Radi točnog utvrđivanja kvoruma, predsjednica je zamolila da se prozovu vijećnici.  
 
Nakon izvršene prozivke, predsjednica konstatira da je sjednici nazočno 11 od ukupno 13 vijećnika te 
da vijeće može pravovaljano donositi odluke. 
 
Sjednici su nazočili: Draženko Pokos, Josip Hajduk, Tomislav Mikulčić, Ljubica Nofta, Verica 
Pantaler, Manuela Pantaler, Marko Plišo, Kristijan Remenar, Marija Jurše, Srećko Detelj, Željko 
Bedeković. 
 
Na sjednici nisu prisustvovali vijećnici Silvio Hajduk i Dragutin Šarec. 
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Pored vijećnika sjednici su nazočili: 
Dragica Ratković, gradonačelnica, Marko Jeličić, pročelnik JUO Grada Varaždinskih Toplica, i 
predstavnik medija. 
 
Zapisničar: Martina Loborec       
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          
Vijećnicima je uz poziv za sjednicu dostavljen zapisnik sa 19. sjednice Gradskog vijeća održane 20. 
listopada 2023.  
 
Na upit predsjednice da li ima primjedbi na zapisnik sa 19. sjednice Gradskog vijeća Grada 

Varaždinskih Toplica, nitko od vijećnika nije imao primjedbu. 

 
Predsjednica je stavila zapisnik na glasovanje. 
 
Gradsko vijeće je zapisnik sa sjednice Gradskog vijeća održane 20. listopada 2023. godine prihvatilo 
jednoglasno.  
 
 
Pitanja vijećnika, odnosno aktualni sat. 
 
Vijećnica Marija Jurše ima primjedbu na komunikaciju s gradskom službom, navodi da ona odgovori 
na svaki e-mail te potvrdi ili ispriča svoj dolazak na gradska događanja, ali da nikad ne dobije 
povratan odgovor. Ujedno, navodi da nije dobila odgovor na e-mail koji je uputila vezano za ulične 
ploče na kojima su neispravno napisani nazivi ulica.   
 
Gradonačelnica odgovora da će se poraditi na poboljšanju komunikacije. 
 
Vijećnica Verica Pantaler navodi da je prilikom obilježavanja Dana branitelja, kod spomenika 
braniteljima u Svibovcu održano polaganje vijenaca u večernjim satima. Na tom mjestu vijećnica 
navodi da nema rasvjete, stoga su okupljeni prilikom polaganja i paljenja svijeća bili u mraku, što 
smatra da nije primjereno. Moli da se na tom mjestu postavi rasvjetno tijelo. 
 
Gradonačelnica odgovara da na OŠ Svibovec postoji reflektor koji je trebao biti upaljen prilikom 
polaganja i da je o tome bila obaviještena i ravnateljica škole, navodi da će provjeriti zašto reflektor 
nije bio upaljen. Ujedno, gradonačelnica navodi da je u planu da se postavi rasvjetno tijelo kod 
spomenika. 
 
Vijećnik Srećko Detelj postavio je pitanje vezano za postavljanje uspornika prometa u Tuhovcu, 
zanima ga da li će se nešto napraviti po tom pitanu. Nadalje, vijećnika zanima što je s izgradnjom 
vodovoda Vanjkovec, napominje da to pitanje postavlja na svakoj sjednici. 
 
Gradonačelnica odgovara da je izgradnja vodovoda uvrštena u plan Hrvatskih voda te da će radovi 
započeti početkom 2024. godine. Vezano za uspornike u Tuhovcu gradonačelnica odgovara da 
izgradnja uspornika ne ide, ali je u proceduri postavljanje kamera za brzinu na DC 24, u naseljima 
Tuhovec i Svibovec. Navodi da je zatražena suglasnost od Hrvatskih cesta i MUP-a, nakon toga će 
se krenuti u realizaciju. 
 
Pošto se nitko više nije javio prešlo se je na utvrđivanje Dnevnog reda. 
 
Predsjednica iznosi da su vijećnici prijedlog Dnevnog reda primili uz poziv za sjednicu. 
 
Potom je upitala vijećnike da li imaju prijedloge za dopunu ili izmjenu Dnevnog reda.  
 
Gradonačelnica navodi da povlači točku 8. Dnevnog reda Prijedlog Smjernica za organizaciju i razvoj 
sustava Civilne zaštite Grada Varaždinskih Toplica za period 2024.-2027., obzirom da je dan prije 
održavanja sjednice zaprimljena obavijest Civilne zaštite Varaždinske županije o potrebi donošenja 
novih Smjernica na razini Županije. Nakon usklade Smjernica, iste će biti predložene Gradskom 
vijeću na donošenje. 
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Pošto više nije bilo prijedloga predsjednica je dala na glasovanje izmijenjeni Dnevni red.  
 
Gradsko vijeće je sa 11 glasova  „za““ prihvatilo Dnevni red. 
 
Predsjednica je konstatirala da je za današnju sjednicu jednoglasno prihvaćen sljedeći: 
 
 

D  N  E  V  N  I      R  E  D 
 
 

1. Prijedlog Odluke o gradskim porezima Grada Varaždinskih Toplica, 
2. Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Grada 

Varaždinskih Toplica, 
3. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o komunalnom doprinosu, 
4. Prijedlog Odluke o ukidanju javnog dobra u općoj uporabi, 
5. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidatura 

za izbor članova Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica i poništenju Javnog poziva za 
isticanje kandidature za članove Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica, 

6. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i  
namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Grada Varaždinskih Toplica, 

7. Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2024., 
 
 
 

TOČKA 1. 
PRIJEDLOG ODLUKE O GRADSKIM POREZIMA GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA 

 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
gradskim porezima Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o gradskim porezima Grada Varaždinskih Toplica, na 
razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila je Marka Jeličića, pročelnika JUO 
Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Pročelnik je podnio kratko izvješće. 

 

Predsjednik Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
Marko Plišo podnio je izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 
vijeću da, Prijedlog Odluke o gradskim porezima Grada Varaždinskih Toplica, usvoji u predloženom 
tekstu. 
 
O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 
Vijećnik Željko Bedeković navodi da je porez na kuće za odmor povećan s 10,00 kuna na 2,5 eura, 
što iznosi 87% povećanja. Smatra da je to preveliko povećanje koje ne može podržati. Moli da se 
zapisnikom konstatira, imenom i prezimenom, koji vijećnici su glasali za donošenje ove odluke, a koji 
su bili protiv. 
 
Vijećnik Srećko Detelj također smatra da povećanje od 87% nije ničime opravdano, pogotovo radi 
činjenice da sva mjesta nemaju javnu rasvjetu, ceste su uništene. 
 
Gradonačelnica odgovara da je naplata poreza za kuće za odmor definirana Zakonom. 
 
Vijećnika Marka Plišu zanima što se smatra kućom za odmor. 
 
Gradonačelnica odgovara da sve što čini prostor u kojem se može povremeno boraviti, predstavlja 
kuću za odmor. 
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Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje 
Prijedlog Odluke o gradskim porezima Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Gradsko vijeće sa 9 glasova „za“, i 2 glasa „protiv“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o gradskim porezima 
Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Za donošenje odluke glasali su vijećnici:  
Draženko Pokos, Josip Hajduk, Tomislav Mikulčić, Ljubica Nofta, Verica Pantaler, Manuela Pantaler, 
Marko Plišo, Kristijan Remenar i Marija Jurše. 
 
Protiv donošenja Odluke glasali su: 
Srećko Detelj i Željko Bedeković. 
 
Tekst akta glasi: 
 

O D L U K A 

o gradskim porezima Grada Varaždinskih Toplica 

 

I. OPĆA ODREDBA 
 

Članak 1.  
 

 Ovom Odlukom propisuju se vrste poreza, stopa i visina poreza koji pripadaju Gradu 

Varaždinskim Toplicama u skladu s odredbama Zakona o lokalnim porezima („Narodne novine“ broj: 

115/16, 101/17, 114/22, 114/23). 

 

Riječi i pojmovi u ovoj Odluci koji imaju rodno značenje odnose se jednako na muški i ženski 

rod, bez obzira u kojem su rodu navedeni. 

 

II. GRADSKI POREZI 
 

Članak 2. 
 

 Gradski porezi Grada Varaždinske Toplice su: 

 

1) porez na potrošnju, 
2) porez na kuće za odmor, 
3) porez na korištenje javnih površina. 

 

III. POREZ NA POTROŠNJU 
 

Članak 3. 
 

 Porez na potrošnju plaća se po stopi od 3%.  

 

Članak 4.  
 

 Poslove u vezi s utvrđivanjem i naplatom poreza na potrošnju obavlja Ministarstvo financija, 

nadležna ispostava Porezne uprave.  

 

 

IV. POREZ NA KUĆE ZA ODMOR 

 

Članak 5.  
 

 Porez na kuće za odmor plaća se u iznosu od 2,50 eura po četvornom metru korisne površine 

kuće za odmor.  
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Članak 6.  
 

 Poslove u vezi s utvrđivanjem i naplatom poreza na kuće za odmor obavlja Ministarstvo 

financija, nadležna ispostava Porezne uprave.  

 

V. POREZ NA KORIŠTENJE JAVNIH POVRŠINA 
 

Članak 7. 
 

 Porez na korištenje javnih površina plaća se po metru četvornom površine koja se koristi, po 

danu korištenja javne površine i to u sljedećim iznosima:  

 

a) prodajni stolovi, klupe, štandovi, kolica za prodaju 5,00 eura po m2 po danu 
raznih proizvoda, ledenice, ambulantne, ugostiteljske i 

druge prikolice, peći i naprave za pečenje plodina i slično 

 

b) šatori u kojima se obavlja ugostiteljska djelatnost, zabavni 0,50 eura po m2 po danu 
parkovi, luna parkovi, cirkusi, pozornice i slično 

 

c) ljetne terase uključujući stolove, stolice, suncobrane i 0,15 eura po m2 po danu 
sjenila, pokretne ograde i druge naprave koje se postavljaju 

kao otvorene terase  

 

d) javne površine ispred trgovina koje se koriste za izlaganje 0,15 eura po m2 po danu 
i prodaju robe  

 

e) reklamne ploče i konstrukcije, obavijesne ploče i dr. 0,15 eura po m2 po danu 
 

f) kiosci, montažni objekti koji služe u prodajne, ugostiteljske 0,40 eura po m2 po danu 
i druge aktivnosti na temelju kojih se ostvaruje odgovarajući 

prihod.   

 

Članak 8. 
 

U dane održavanja manifestacija na području Grada Varaždinskih Toplica, porez na 

korištenje javnih površina za prodajne stolove i klupe plaća se 5,00 eura po m2 na dan, time da 

korisna površina ne može biti manja od 4 m2.  

 

Članak 9.  
 

Od plaćanja poreza za korištenje javne površine, a temeljem podnesenog zatjeva, oslobođeni 

su: 

• pravne i fizičke osobe koje javnu površinu koriste u svrhu kulturno – umjetničkih, sportskih, 
prosvjetno - edukativnih, humanitarnih aktivnosti, 

• gradske ustanove, Turistička zajednica Grada Varaždinskih Toplica i udruge civilnog društva s 
područja Grada Varaždinskih Toplica, 
 

• političke stranke, političke inicijative, nezavisne liste te referendumske inicijative. 
 
Rješenje o oslobađanju od poreza iz stavka 1. ovog članka donosi Jedinstveni upravni odjel 

Grada Varaždinskih Toplica. 
 

Članak 10. 
 

 Poslove u vezi s utvrđivanjem i naplatom poreza na korištenje javnih površina obavlja 

Ministarstvo financija, nadležna ispostava Porezne uprave.  
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VI. POSTUPOVNE ODREDBE  
 

Članak 11. 
 

 Na pravna pitanja utvrđivanja, naplate, povrata poreza, prava na pravni lijek i postupka u 

povodu korištenja pravnog lijeka, prekršajnu i kaznenu odgovornost u primjeni ove Odluke kao i na 

druga pitanja vezana uz poreze koji su predmet ove Odluke odgovarajuće se primjenjuju odredbe 

zakona kojim se uređuju lokalni porezi i porez na dohodak, a podredno, zakona kojim se uređuje opći 

porezni postupak te prekršajnog zakona.  

 

VII.  PRIJELAZNE I ZAVRŠNE ODREDBE 
 

Članak 12. 
 

 Postupci utvrđivanja i naplate poreza na kuće za odmor koji nisu dovršeni do stupanja na 

snagu ove Odluke, dovršit će se prema odredbama Odluke o gradskim porezima Grada Varaždinskih 

Toplica („Službeni vjesnik Varaždinske županije“, broj: 102/22). 

 

Članak 13.  
 

 Danom stupanja na snagu ove Odluke prestaje važiti Odluka o gradskim porezima Grada 

Varaždinskih Toplica („Službeni vjesnik Varaždinske županije“, broj:102/22).  

 

Članak 14. 
 

 Ova Odluka objavit će se u „Narodnim novinama“ i „Službenom vjesniku Varaždinske 

županije“, stupa na snagu u roku od osam dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 

županije“, a primjenjuje se od 1. siječnja 2024. godine.  

 

 PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 

 Ljubica Nofta, dipl. oec. 

 

 
 

TOČKA 2. 
PRIJEDLOG ODLUKE O VISINI POREZNIH STOPA GODIŠNJEG POREZA NA DOHODAK NA 

PODRUČJU GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA 
 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na 
području Grada Varaždinskih Toplica, na razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke 
odredila je pročelnika Marka Jeličića. 
 
Predsjednik Komisije za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
Marko Plišo podnio je izvješće Komisije. 

Komisija za financije i proračun Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 
vijeću da, Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Grada 
Varaždinskih Toplica, usvoji u predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
Vijećnika Željka Bedekovića zanima da li je napravljena analiza u kojoj mjeri će se promijeniti prihodi, 
ne otprilike nego egzaktno, kako će ovakav porez na dohodak utjecati na plaće, točnije da li će plaće 
građana biti veće, manje ili iste. 
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Gradonačelnica odgovara da za 2023. godinu, do sada, prirez iznosi 158.000,00 eura, s ovim 
porezom navodi da bi prihodi bili isti. 
 
Vijećnika Bedekovića zanima da li bi osoba koja prima plaću 1.100,00 eura, s ovim porezom imala 
veću, manju ili istu plaću. 
 
Gradonačelnica odgovara da bi u pravilu plaća bila ista. 
 
Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje 
Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak na području Grada 
Varaždinskih Toplica. 
 
Gradsko vijeće sa 9 glasova „za“, i 2 „protiv“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o visini poreznih stopa 
godišnjeg poreza na dohodak na području Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Za donošenje odluke glasali su vijećnici:  
Draženko Pokos, Josip Hajduk, Tomislav Mikulčić, Ljubica Nofta, Verica Pantaler, Manuela Pantaler, 
Marko Plišo, Kristijan Remenar i Marija Jurše. 
 
Protiv donošenja Odluke glasali su vijećnici: 
Srećko Detelj i Željko Bedeković. 
  
Tekst akta glasi: 
 

O D L U K A 
o visini poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak 

na području Grada Varaždinskih Toplica 
 

 
Članak 1. 

 
Ovom Odlukom utvrđuje se visina poreznih stopa godišnjeg poreza na dohodak za porezne 
obveznike na području Grada Varaždinskih Toplica. 
 

Članak 2. 
 
 Porezne stope iz članka 1. ove Odluke utvrđuju se kako slijedi: 

• niža porezna stopa 22 %, 

• viša porezna stopa 33,60 %. 
 

Članak 3. 
 
Ova Odluka objavit će se u „Narodnim novinama“ i "Službenom vjesniku Varaždinske županije", a 
stupa na snagu 1. siječnja 2024. godine. 
 
 

PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
 

Ljubica Nofta, dipl. oec. 
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TOČKA 3. 
PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O KOMUNALNOM DOPRINOSU 

 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
izmjenama Odluke o komunalnom doprinosu. 
 
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o komunalnom doprinosu na 
razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila je Marka Jeličića, pročelnika JUO 
Grada Varaždinskih Toplica. 
Pročelnik Marko Jeličić podnio je kratko izvješće. 

 

Predsjednica Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada 
Varaždinskih Toplica, gospođa Manuela Pantaler podnijela je izvješće Komisije. 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 
predlaže Gradskom vijeću da, Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o komunalnom doprinosu, usvoji 
u predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednica otvara raspravu. 
 
Vijećnika Tomislava Mikulčića zanima koliko iznose godišnji prihodi od komunalnog doprinosa, da li 
su ti prihodi značajni za punjenje proračuna. 
 
Gradonačelnica odgovara da prihod od komunalnog doprinosa ne predstavlja značajnu stavku za 
punjenje proračuna. 
 
Vijećnik Tomislav Mikulčić navodi da se ovim povećanjem destimulira gradnja u Toplicama, a ionako 
prihod iz tih izvora nije velik, odnosno, ne utječe značajno na punjenje proračuna. Smatra da ovo 
povećanje nije potrebno. 
 
Gradonačelnica odgovara da postoje faktori za oslobođenje od plaćanja komunalnog doprinosa te da 
se putem njih stimulira gradnja. Primjerice, osobe mlađe od 40 godina koje u svojem vlasništvu 
nemaju nekretnine, oslobođene su od plaćanja komunalnog doprinosa. 
 
Vijećnik Željko Bedeković navodi da naplatu komunalnog doprinosa treba ukinuti. 
 
Vijećnik Tomislav Mikulčić navodi da se takvim povećanjem stvara loša slika o Gradu. 
 
Vijećnik Željko Bedeković navodi da ovakvo povećanje ima smisla na, primjerice, Viru, ali u 
Toplicama nema smisla jer Toplice nemaju ništa novo sagrađeno. Ovim povećanjem i oni koju su 
imali plan graditi ovdje, odustat će, jer je povećanje s 10,00 kuna na 22,50 kuna ludost. Prve tri točke 
dnevnog reda odnose se samo na povećanja, to je sramota, navodi vijećnik. 
 
Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje 
Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o komunalnom doprinosu. 
 

Gradsko vijeće sa 6 glasova „za“ i 5 „protiv“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o 
komunalnom doprinosu 
 
Za donošenje odluke glasali su vijećnici:  
Draženko Pokos, Josip Hajduk, Ljubica Nofta, Verica Pantaler, Manuela Pantaler i Kristijan Remenar. 
 
Protiv donošenja Odluke glasali su vijećnici: 
Srećko Detelj, Željko Bedeković, Marija Jurše, Tomislav Mikulčić i Marko Plišo,  
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Tekst akta glasi: 

 
O D L U K A 

o izmjenama i dopunama Odluke o komunalnom doprinosu 

 

Članak 1. 

 

U Odluci o komunalnom doprinosu („Službeni vjesnik Varaždinske županije“ broj 3/19. i 

86/19.) u članku 1. stavku 1. alineji 2. riječ „kunama“ zamjenjuje se riječju „eurima“. 

 

Članak 2. 

 

Članak 5. mijenja se i glasi: 

 

„Obzirom na uređenost i opremljenost zone komunalnom infrastrukturom i položaj područja 

zone u Gradu Varaždinskim Toplicama, određuju se tri (3) zone za plaćanje komunalnog doprinosa 

koje obuhvaćaju naselja kako slijedi: 

 

1. zona obuhvaća naselje: 

 

Varaždinske Toplice 

 

2. zona obuhvaća naselja: 

 

Boričevec Toplički, Črnile, Čurilovec, Donja Poljana, Drenovec, Gornja Poljana, Grešćevina, 

Hrastovec Toplički, Jalševec Svibovečki, Leskovec Toplički, Lovrentovec, Lukačevec Toplički, 

Martinkovec, Petkovec Toplički, Pišćanovec, Retkovec Svibovečki, Svibovec, Škarnik, Tuhovec i 

Vrtlinovec 

 

3. zona obuhvaća naselja: 

 

Jarki Horvatićevi i Rukljevina.“ 

 

Članak 3. 

 

Članak 6. mijenja se i glasi: 

 

„Jedinična vrijednost komunalnog doprinosa određuje se za pojedine zone u eurima po 

kubnom metru (m3) građevine kako slijedi:  

 

1. zona 3,00 eura 

2. zona 2,50 eura 

3. zona 2,00 eura.“ 

 

Članak 4. 

 

 Članak 7. mijenja se i glasi: 

 

„Iznimno od članka 6. ove Odluke, jedinična vrijednosti komunalnog doprinosa za nezakonito 

izgrađene zgrade ozakonjene sukladno Zakonu o postupanju s nezakonito izgrađenim zgradama 

(„Narodne novine“ broj 86/12., 143/13., 65/17. i 14/19.), u svim zonama iznosi 0,13 eura po kubnom 

metru zgrade koja se ozakonjuje.“ 
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Članak 5. 

 

 Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 

županije“. 

 

 PREDSJEDNICA 

 GRADSKOG VIJEĆA 

 Ljubica Nofta, dipl.oec. 

 

 

 

TOČKA 4. 
PRIJEDLOG ODLUKE O UKIDANJU JAVNOG DOBRA U OPĆOJ UPORABI 

 
Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
ukidanju javnog dobra u općoj uporabi. 
  
Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o ukidanju javnog dobra u općoj uporabi, na 
razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila je pročelnika Marka Jeličića. 
 
Pročelnik  je podnio kratko izvješće. 

 

Predsjednica Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada 
Varaždinskih Toplica, gospođa Manuela Pantaler podnijela je izvješće Komisije. 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 
predlaže Gradskom vijeću da, Prijedlog Odluke o ukidanju javnog dobra u općoj uporabi, usvoji u 
predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu gradonačelnice predsjednica otvara raspravu. 
 
Vijećnik Željko Bedeković navodi da je na sjednici Gradskog vijeća u prvom mandatu, donijeta Odluka 
o skidanju statusa javnog dobra, radilo se o površini ispred dućana. Zanima da li je ta Odluka 
Gradskog vijeća provedena te u čijem vlasništvu je predmetna čestica. Smatra da, ukoliko se postupa 
po zahtjevu stranke i Gradsko vijeće donese Odluku o skidanju statusa javnog dobra, a Odluka se 
dalje ne provede, onda donošenje takve Odluke nema smisla. 
 
Gradonačelnica odgovara da će provjeriti i pisano se očitovati. 
 
Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje 
Prijedlog Odluke o ukidanju javnog dobra u općoj uporabi. 
 
Gradsko vijeće sa 11 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o ukidanju javnog dobra u općoj 
uporabi. 
 
 
Tekst akta glasi: 
 

ODLUKU 
o ukidanju javnog dobra u općoj uporabi 

 
Članak 1. 

 
Ukida se status javnog dobra u općoj uporabi na kč.br. 10157, k.o. Kapela Kalnička, zk.ul. 

971, površine 20 čhv, u naravi poljski put. 
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Članak 2. 
 

Ova će se odluka dostaviti Općinskom sudu u Varaždinu, Zemljišno-knjižni odjel Novi Marof, 
radi provedbe brisanja statusa javnog dobra u općoj uporabi predmetne nekretnine u zemljišnoj knjizi. 
 

Članak 3. 
 

Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u “Službenom vjesniku Varaždinske 
županije”. 
 

      PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 

       Ljubica Nofta, dipl. oec. 

 

TOČKA 5. 

PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O PROVJERI FORMALNIH UVJETA 
PRIJAVLJENIH KANDIDATURA ZA IZBOR ČLANOVA SAVJETA MLADIH GRADA 

VARAŽDINSKIH TOPLICA I PONIŠTENJU JAVNOG POZIVA ZA ISTICANJE KANDIDATURE ZA 
ČLANOVE SAVJETA MLADIH GRADA VARAŽDINSKIH TOPLICA 

 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
prihvaćanju Izvješća o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidatura za izbor članova Savjeta 
mladih Grada Varaždinskih Toplica i poništenju Javnog poziva za isticanje kandidature za članove 
Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica. 
 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provjeri formalnih uvjeta 
prijavljenih kandidatura za izbor članova Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica i poništenju 
Javnog poziva za isticanje kandidature za članove Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica, na 
razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila je Marka Jeličića, pročelnika JUO 
Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Pročelnik Marko Jeličić podnio je kratko izvješće. 

 

Predsjednik Komisije za izbor i imenovanje Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica, gospodin 
Josip Hajduk podnio je izvješće Komisije. 

Komisija za izbor i imenovanje Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica predlaže Gradskom 
vijeću da, Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidatura 
za izbor članova Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica i poništenju Javnog poziva za isticanje 
kandidature za članove Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica usvoji u predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Odluke o prihvaćanju Izvješća o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidatura za izbor članova 
Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica i poništenju Javnog poziva za isticanje kandidature za 
članove Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica, 
 
Gradsko vijeće sa 11 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o prihvaćanju Izvješća o provjeri 
formalnih uvjeta prijavljenih kandidatura za izbor članova Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica i 
poništenju Javnog poziva za isticanje kandidature za članove Savjeta mladih Grada Varaždinskih 
Toplica. 
 
 
 
 
 



12 

 

Tekst akta glasi: 
O D L U K A 

o prihvaćanju Izvješća o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidatura za izbor članova 

Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica i poništenju Javnog poziva za isticanje kandidature 

za članove Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica  

 

Članak 1.  

 Prihvaća se Izvješće o provjeri formalnih uvjeta prijavljenih kandidatura za izbor članova 

Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica, KLASA:021-06/23-01/18, URBROJ: 2186-26-01-23-3. 

 

Članak 2. 

 Poništava se Javni poziv za isticanje kandidature za članove Savjeta mladih Grada 

Varaždinskih Toplica, KLASA: 230-02/23-01/2, URBROJ: 2186-26-01-23-8, objavljen dana 2. 

studenoga 2023. godine na mrežnoj stranici Grada Varaždinskih Toplica.    

 

Članak 3. 

 Gradsko vijeće Grada Varaždinskih Toplica objavit će novi Javni poziv za isticanje kandidature 

za članove Savjeta mladih Grada Varaždinskih Toplica u roku određenom Zakonom o savjetima 

mladih („Narodne novine“, broj: 41/14, 83/23). 

 

Članak 4. 

 Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u u „Službenom vjesniku 

Varaždinske županije“.  

 

 PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 

 Ljubica Nofta, dipl. oec. 

 

 

TOČKA 6. 
PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O KOEFICIJENTIMA ZA OBRAČUN PLAĆE 

SLUŽBENIKA I  NAMJEŠTENIKA U JEDINSTVENOM UPRAVNOM ODJELU GRADA 
VARAŽDINSKIH TOPLICA 

 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 
upravnom odjelu Grada Varaždinskih Toplica. 
 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće 
službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Grada Varaždinskih Toplica, na 
razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila je Marka Jeličića, pročelnika JUO 
Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Pročelnik Marko Jeličić podnio je kratko izvješće. 

 

Predsjednica Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada 
Varaždinskih Toplica, gospođa Manuela Pantaler, podnijela je izvješće Komisije. 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 
predlaže Gradskom vijeću da, Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće 
službenika i  namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Grada Varaždinskih Toplica, usvoji u 
predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
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Vijećnika Željka Bedekovića zanima koliko je trenutno službenika zaposleno u gradskoj upravi te iz 
kojih izvora im se isplaćuje plaća, moli pisani odgovor. 
 
Pročelnik odgovara da je zaposleno osam službenika. 
 
Gradonačelnica odgovara da će vijećnik dobiti pisano očitovanje vezano za financiranje plaća 
zaposlenika. 
 
Kako se nitko više nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje 
Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i  namještenika u 
Jedinstvenom upravnom odjelu Grada Varaždinskih Toplica, 
 
Gradsko vijeće sa 11 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o koeficijentima za 
obračun plaće službenika i  namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Grada Varaždinskih 
Toplica. 
 
 
Tekst akta glasi: 
 

ODLUKA 

o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u  

Jedinstvenom upravnom odjelu Grada Varaždinskih Toplica 

 

Članak 1. 

U Odluci o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 

upravnom odjelu Grada Varaždinskih Toplica („Službeni vjesnik Varaždinske županije", broj: 73/22) u 

članku 4. u tabličnom prikazu: 

 

- Pod Radnim mjestom III. Kategorije, a) potkategorija Stručni suradnik (klasifikacijski rang 

8.) 

o Stručni suradnik za upravno pravne i komunalne poslove: 

koeficijent „1,95“, mijenja se u koeficijent „2,20“; 

o Stručni suradnik za komunalne djelatnosti i graditeljstvo: 

koeficijent „1,95“, mijenja se u koeficijent „2,20“. 

 

-  Pod Radnim mjestom III. Kategorije, b) potkategorija Referent (klasifikacijski rang 11.) 

o Referent za računovodstvo i financije: 

koeficijent „1,90“, mijenja se u koeficijent „2,00“; 

o Referent – administrativni tajnik: 

koeficijent „1,90“, mijenja se u koeficijent „2,00“; 

o Referent – komunalni redar: 

koeficijent „1,90“, mijenja se u koeficijent „2,00“. 

 

Članak 2. 

 Sve ostale odredbe osnovne Odluke ostaju na snazi. 

                        

     Članak 3. 

 Ova Odluka objavljuje se u „Službenom vjesniku Varaždinske županije“, a na snagu stupa 

osmi dan od dana objave. 

 

 PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 

 Ljubica Nofta, dipl. oec. 
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TOČKA 7. 
PRIJEDLOG ODLUKE O PRIHVAĆANJU PLANA DJELOVANJA  

U PODRUČJU PRIRODNIH NEPOGODA ZA 2024. 
 

Predsjednica Gradskog vijeća navodi da su vijećnici uz poziv za sjednicu primili Prijedlog Odluke o 
prihvaćanju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2024. 
 

Gradonačelnica je dostavila Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana djelovanja u području prirodnih 
nepogoda za 2024., na razmatranje i donošenje, a za izvjestitelja navedene točke odredila je Marka 
Jeličića, pročelnika JUO Grada Varaždinskih Toplica. 
 
Pročelnik Marko Jeličić podnio je kratko izvješće. 

 

Predsjednica Komisije za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada 
Varaždinskih Toplica, gospođa Manuela Pantaler, podnijela je izvješće Komisije. 

Komisija za statut, poslovnik i normativnu djelatnost Gradskog vijeća Grada Varaždinskih Toplica 
predlaže Gradskom vijeću da, Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana djelovanja u području prirodnih 
nepogoda za 2024., usvoji u predloženom tekstu. 
 
O ovome prijedlogu predsjednica otvara raspravu. 
 
Kako se nitko nije uključio u raspravu, predsjednica je istu zaključila i dala na glasovanje Prijedlog 
Odluke o prihvaćanju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2024. 
 
Gradsko vijeće sa 11 glasova „za“ prihvatilo je Prijedlog Odluke o prihvaćanju Plana djelovanja u 
području prirodnih nepogoda za 2024. 
 
Tekst akta glasi: 
 

 ODLUKA O USVAJANJU PLANA DJELOVANJA  U PODRUČJU  

PRIRODNIH NEPOGODA ZA 2024. GODINU 
 

Članak 1. 
Ovom Odlukom se usvaja Plan djelovanja u području prirodnih nepogoda za 2024. godinu. 
 

Članak 2. 
Plan iz čl. 1. je sastavni dio ove Odluke. 
 

Članak 3. 
Ova Odluka stupa na snagu osam dana od dana objave u „Službenom vjesniku Varaždinske 
županije“. 
 
        PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
 
                   Ljubica Nofta dipl. oec 
                                                                                          
Kako su iscrpljene sve točke dnevnog reda današnje sjednice, predsjednica Gradskog vijeća 
zaključuje sjednicu u 16:50 sati. 
 
Dovršeno! 
 
 ZAPISNIČAR PREDSJEDNICA 
  GRADSKOG VIJEĆA 
 Martina Loborec 
  Ljubica Nofta, dipl. oec 


